
 

Besluitenlijst Commissievergadering Sociaal 

Datum 01-04-2019 

Tijd 19:30 - 21:20 

Locatie Raadzaal 

Voorzitter N. Alofs 

Leden commissie sociaal SV:       

RO:       

CDA:     

D66:  

VVD: 

PAL:  

LS:        

P. Houben, J. Engelen, J. Schreurs 

M. Bultman, G. Laemers   

R. Flinsenberg en D. Jimmink 

M. Hoogers 

M. Ouwerkerk  

P. Beerens 

R. Verheul 

Afwezigheid / vervanging Mw. Bultman wordt vervangen door de heer B. 

Hermans (RO), de heer Beerens wordt vervangen door 

Mw. H. Glessner (PAL) 

Aanwezige portefeuillehouders R. Martens en M. Janssen.  

Overige aanwezige 

raadsleden/commissieleden 

M. Wagemans, I. Schors, H. Sleven, J. van der Stappen, 

H. Meewis, L. Linssen, A. van Vlodrop 

Ambtelijke ondersteuning C. Timmermans, G. Cuijpers 

Verder aanwezig H. Bekkers en R. Verhoeven. 

Deelname derden G. van der Steen (Synthese) 

Insprekers de heer P. Mertens t.a.v. agendapunt 8a: 

heroverweging locatiekeuze school HHIN 

Publieke tribune 40  personen 

Pers R. Coumans, de Limburger 

Commissiegriffier J. Lommen 

1 Opening 

De voorzitter opent de vergadering om 19:30 uur, heet iedereen van harte 

welkom en maakt melding van de afwezigheid en de vervanging zoals 

hierboven aangegeven. 
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Vaststellen agenda 

De agenda wordt vastgesteld met de volgende wijzigingen: 

Agendapunt 5a, presentatie dementie komt te vervallen vanwege ziekte 

medewerker en schuift door naar de vergadering van 6 mei 2019. Agendapunt 

8a zal worden behandeld na agendapunt 4, vanwege de grote publieke 

belangstelling voor dit agendapunt. 
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Vaststellen besluitenlijst vorige vergadering 

Het verslag van de vergadering van de commissie van 25 februari 2019 wordt 

conform voorliggend concept vastgesteld.   

4 Spreekrecht niet-commissieleden 

Zie punt 8a. 

5 Presentatie en thema's 

5.a 

 

Presentatie dementie 

Deze presentatie gaat niet door vanwege ziekte medewerker, en zal worden 

geagendeerd voor de vergadering van 6 mei 2019.  

5.b. Armoede- en minimabeleid 

De portefeuillehouder wil in deze vergadering informatie ophalen bij de 

commissie voor het armoede- en minimabeleid dat wordt vormgegeven. Hij wil 

dit doen in de vorm van een miniworkshop waarbij briefjes worden uitgedeeld 

aan de commissieleden die hierop dan hun gedachten over de pijlers van het 

beleid kunnen zetten. Deze vormen dan mede de input bij alle andere ideeën 

die bij diverse bijeenkomsten opgehaald worden. De commissie wenst echter 

hieraan niet mee te doen, omdat dit voor hen zomaar uit de lucht komt vallen, 

en niet voorbesproken is met de fracties. Afgesproken wordt dat de briefjes 



 

binnen 10 dagen kunnen worden ingeleverd bij de griffie/ dan wel via e-mail 

worden verstuurd.  

Een opmerking geeft de commissie wel mee. Uitgangspunt moet zijn dat er 

niemand buiten de boot valt. 

6 Raadsvoorstellen 

6.a 

 

Subsidieverlening vluchtelingenwerk 

De commissie betreurt het dat er weer een subsidievoorstel wordt voorgelegd 

vanwege gebrek aan besluitvorming in het verleden. Inhoudelijk merkt de heer 

Hermans op dat het extra gevraagde geld ook gebruik moet worden voor de 

extra werkzaamheden die nu door vluchtelingenwerk uitgevoerd gaat worden. 

De portefeuillehouder beaamt dit. 

De commissie geeft de gemeenteraad in overweging om in de 

raadsvergadering van 16 april 2018 conform het raadsvoorstel te besluiten. 

Wat de commissie betreft zou dat zonder raadsberaadslagingen kunnen. 

7 Vanuit de raad ingekomen stukken 

7.a 

 

Koersdocument Preventie 

Mw. Glessner heeft verzocht om agendering omdat ze wil weten hoe de 

gemeente een couleur locale kan aangeven bij de uitvoering van dit document, 

dat samen met de gemeenten Weert en Nederweert is opgesteld. Geantwoord 

wordt dat dit stuk enkel de kaders aangeeft, waarbinnen de gemeente vrij is 

om bij de uitvoering een eigen richting te geven.  

8 Aan de commissie gerichte stukken 

8.a 

 

Ingekomen e-mail over heroverweging locatiekeuze basisschool Haler, 

Hunsel, Ittervoort, Neeritter.  

Ouders uit Neeritter en Ittervoort hebben een e-mail gezonden aan de 

commissie met het verzoek deze te agenderen. De heer P. Mertens spreekt 

namens deze ouders in, en krijgt van de meerderheid van de commissie de 

gelegenheid om vervolgens tijdens de discussie te reageren. De heer Verheul 

van de fractie Leudal Sociaal vindt dat er niet meer op de destijds gemaakte 

keuze moet worden teruggekomen. Het betoog namens de ouders is bij deze 

besluitenlijst gevoegd. 

De ouders verzoeken om heroverweging van de locatiekeuze, omdat er nog 

steeds geen duidelijkheid bestaat over een verkeersveilige route vanuit 

Neeritter naar de locatie in Hunsel. Daarnaast zijn er nog opmerkingen ten 

aanzien van de kosten van de verschillende scenario’s. Ook het feit dat de 

dorpsraden/dorpsoverleggen, die zitting hebben in de stuurgroep nog geen 

ouderraadpleging hebben gehouden, ook niet ten tijde van de keuze in mei 

2018 is onderwerp van onvrede bij deze ouders.  

De commissie vraagt wanneer er duidelijkheid komt ten aanzien van de 

verkeersveiligheid. Dat is ten tijde van de locatiekeuze ook al een belangrijke 

overweging geweest. (Inmiddels is medegedeeld dat de eerste inventarisatie 

klaar is, maar dit moet nog worden besproken en daarna verwerkt worden in 

een rapportage. Op dit moment kan nog niet worden aangegeven wanneer het 

verkeersplan van de fusieschool klaar is). Mw. Ouwerkerk verwijst naar de 

schriftelijk ingediende vragen door haar fractie (VVD), en heeft naar aanleiding 

van de hierop gegeven antwoorden nog de vraag of er een al een goede 

financiële onderbouwing is. Dit blijkt niet het geval. Er is enkel een 

doorrekening van scenario’s opgesteld. Daarnaast leeft bij de commissie ook 

nog steeds het “weglekken” van kinderen naar scholen elders (Kessenich en 

Thorn). De commissieleden nemen naar aanleiding van het besprokene de 

bevindingen mee naar hun fracties, waarna ze zich zullen beraden of er moties 

zullen worden ingediend. 

8.b 

 

Ingekomen mededelingen van wethouder M. Janssen 

De heer Janssen wil “kleine” mededelingen telkens schriftelijk aan de 

commissie doen middels een kort overzicht met actualiteiten. Commissieleden 



 

kunnen naar aanleiding daarvan toelichtende vragen stellen.  

Er zijn geen vragen naar aanleiding van deze mededelingen. 

8.c. Collegemededeling over tekorten jeugdzorg 

Er is sprake van een landelijke trend. Ook neemt het aantal jongeren dat 

gebruik maakt van jeugdhulp/jeugdzorg toe. De gemeente heeft maar deels 

invloed op de doorverwijzing naar gespecialiseerde help, omdat 60% van de 

verwijzingen gaat via de huisartsen en de gecertificeerde instellingen, die het 

wettelijke recht hiertoe hebben. Er zijn wel inspanningen vanuit het CJG om het 

netwerk met o.m. huisartsen te versterken. Zo loopt er een pilot in Stramproy 

dat een medewerker van het CJG bij een huisartsenpraktijk meeloopt, specifiek 

voor dit doel. Ook andere pilots zullen worden gestart. Binnenkort is er een 

werkbijeenkomst over dit onderwerp waarvoor raads- en commissieleden 

worden uitgenodigd. 

9 Stand van zaken diverse projecten 

9.a 

 

Stand van zaken Samen Zorgenhuis 

Er zijn geen nieuwe ontwikkelingen te melden. De vragen die de CDA fractie 

heeft gesteld worden schriftelijk beantwoord. De heer Flinsenberg betreurt het 

dat de vragen, tijdig ingediend als commissievraag niet volgens de geldende 

afspraken uiterlijk ten tijde van de commissievergadering worden gegeven. 

9.b 

 

Stand van zaken ’t Maasveld 

Er heeft een gesprek plaatsgevonden tussen de portefeuillehouder de heer 

Martens en de Provincie. De conclusie van het gesprek was dat de gemeente en 

het bestuur van het Maasveld nog twee concrete punten moeten uitwerken 

alvorens er een beslissing genomen gaat worden. Het betreft een eventuele 

bestemmingsplanwijziging als gevolg van het verplaatsen van de zogenoemde 

“paardenbakken” en een betere financiële onderbouwing voor het plan. 

Daarnaast zal de wethouder een brief sturen aan de (in)formateur om bij de 

vorming van het college van GS dit onderwerp als thema mee te nemen. 

9.c 

 

Stand van zaken Minimabeleid 

Dit agendapunt is bij punt 5b aan de orde geweest. 

9.d Stand van zaken gemeenschapsvoorziening Neeritter 

Er zijn geen nieuwe ontwikkelingen te melden. 

9.e 

 

Stand van zaken Nassaurie 

De fractie D66 wacht nog steeds op antwoorden op een specifiek overzicht van 

de besteding van het aan de Nassaurie toegekende budget van € 30.000,00. 

Op 1 mei zijn de raads- en commissieleden uitgenodigd voor een 

informatieavond in en over de Nassaurie. 
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Lange termijnkalender en openstaande actiepunten 

Er zijn geen opmerkingen ten aanzien van de kalender en er zijn geen 

openstaande actiepunten. 
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Mededelingen en Rondvraag 

De heer Flinsenberg (CDA) vraagt of het bij het college bekend is dat er zeer 

veel winkeldiefstallen gepleegd worden in de kernen Baexem en Heythuysen, 

en of hier actie op wordt gevoerd. Deze vraag zal worden doorgeleid naar de 

portefeuillehouder. 

12 Sluiting 

De voorzitter dankt de aanwezigen voor hun inbreng en sluit de vergadering 

om 21:20 uur. De volgende vergadering is gepland op  6 mei 2019. 

 

 


